
Protok6l nr 0112024

z posied zeniaRady Nadzorczej Sp6ldzielni im. wladyslawa o
w Limanowej

z dnia 30 stYcznia'Z024 roku

Fosiedzenie odbyro siE na swietricy spoidzielni Mieszkaniowej im. wadys

w l-imatrowej przy ul. Jana Pawla II 19'

Ul-psslqdzgliu udzial wzigli :

l. Pan Kita Bartlomiej - Przewodntcz4cy
'2. Pani Krta Zotia -zastqPca
3. Pan .Tasica l{tzysztof - sekretarz

4. Pani Judka Agata
5. Pan .'f ez WawrzYniec
6. Pan RyS Piotr

-7. Pan Toporkiewicz Jakub

8. Pan RyS Grzegorz
9. Zbrgniew KemPnY

Oraz
- Pan Antoni Rog- Prezes Zarz4du

- Pani Teresa Wozniak- czlonek zarz4du

- Pan Piotr Zoh- zastEPcaPrezesa

Lista obecnoSc r w zalqczemtt

Perzadek posiedzenia:
l- Przyjqcie Porz4dku obrad.

2- Przrylqcie protokolrtt z ostatniego posiedzenia'

3- Sprawy Zarz4du'.

A) Analiz a zaleglolcr czyr'tszowych ta dzien3l.12.2023 roku

B) Analiza skarg i wnioskow w 2023 roku

C) Analiz a ztLYcra gazu za 2023 tok
D) Analizazvlycrawody za2023 tol<

E) Ornowienie i zatwterdzenie struktury organrzacyjnej SM

R j Omowi enie i zatw ter dzefire re gulaminu udziela nra zamow ien

G) Ornowien ie i zatw ier dzefile re gul amin v r ozliczan i a funduszu rem o nt

Hi Oroo-ienie i zatwierd zenie re gulaminu korzyst aflra z czE|ci wsp6ln

I) Onrowienie i zatwierd zenLeregulaminll wynagrodzenia zarz4dv

4- Cmowienie i zatwierdzelTre planow pracy RN i jej komisj i na2024 roku'

5- Sprawy wtriesione

kana

a Orkana



Ad. l.Na pocz4tku spotkania Przewodnicz4cy Bartlomiej Kita
Nadzorczej i goSci a nastgpnie odczy.tal porzqdek obrad ktory
podczas glosowarria.

przywital czl ow Rady
zostal przylEt bez zmian

Uchwala nr I/2024
Rady I,{adzorczej Spdldzielni Mieszkaniowel im. Wladyslawa Orkana w Lim
wie

przyj gci a porzqdku posiedzenia
l?arJa l,{adzorcza Spdldzielni na podstawie I 7 regulaminu

poslanawta
przy.lq{ porzqdek po,si.edzenia i zgodnie z nim prowadzit zebrani.e.
( Ichwala zosl:a:la podl gl a I ednomyllnie.

Ad 
" 
2. Nastgpnie odczytano protokol z poprzednie go posie dzeilaktory, zostal

- tI ch w a la nr2/2024 w zalaczniku.

J.,la podstawie listy obecno6ci podpisanej przez czlonkow Rady Nadzorczej

l.,rawolnocnoSc posiedzenia i wtradno6c do podejmowania uchwatr.

Ad.3. Sprawy Zarz4du
A) Analiza zaleglofci czynszowych na dzien3l.12.2023 roku:
Glos zabral Prezes Antorri Rog ktory, przedstawil sprawozdanre z zaleglofici na
rokrr. Osoborn z zaleglolciarni powyzej 12 miesigcy wyslano wezwanra
ptaty. Pozostale osoby z zaleglosciami dostaty pisrna z wezwaniem do uregu nia platno-

Nadzorcza

eJ w spra-

iEtv

fci. lJiektolzy lokalorzy wyst4plli z proSba o rozlohenia zalegloSci na raty. Rad
przyclrylnie patrzy narozwi4zania podjgte przez Zaruyd SM w celu sci4gania zal

twierdzono

3r 12.2023
owe do za-

oscl.

B) Ataliza skarg i wnioskow w 2023 roku:
Prezes Antoni Rog poinformowal 2enie wplyngly 2adte skargi.

an Prezes poinformowal 2e w nowych kotlowniach odnotowano spadek zu2yc
nio o 22%.

D) Anahzazuiyciawody 2a2023 roL<:

Patr Prezes poinforrnowal 2e roznrca w znzycin wody jest bardzo nieduza i wyni
dni odczytow wodomierzy u rnieszkat'rcow a gLownego wodomierza.

E) Ornowienie i zatwierdzenie struktury organizacyjnej SM:
Zostal przedstawiony schemat organrzacyiny SM. Dodatkowy etat pojawil sig
nienitt Pani Sprz1talEcej. Fundusze na ten etat zostaly pozyskane z programu
Pracy.

gazLr Sred-

zroZnych

rzy zatrvd-
IJrzEdzie

Pan Pt'ezes rowniez poinformowal 2e zostaly zlohone wnioski do IJM w Li
Snie wyknpienia dzialek zabudowanych zgodnie z obowi1zuj4cymi przepisami.
llchwala nr 312024 rok w zal4czniku

owej odno-



F') Orn6wienie i zatwierdzenie regulaminu udzielania zamowief:
Parr Prezes przedstawil nowy regularnin na udzielanie zamowieri. Regulamin zrlstal dosto-
swany do obowi4zvl4cych przepis6w lJstawy Prawa zamowten publicznych, Usfawy Prawa
Spoldzr elc zego, Ustawy Prawa btidowlan ego oraz Statutu Spoldzielni.
{lchwala nr 412024 rok w zal4czniku

G) Ornowienie t zatwierdzenie regulaminu rozliczania funduszu remontowegof
Pan Prezes przedstawil regulamtnrozliczania funduszrl remontowego kt6ry, zoslpal dostoso-
wany w oparciu o podstawy prawne tj. Ustawy o spoldzielniach mieszkaniowyc$, Ustawy o
prawi e spoldzi elc zyln araz Statucie Spoldzi elni.
Pan Prezes poinformowal o dotacji zUP na pracownika ktory bEdzie zatrudnior.fy na etacie
l<onserwatora.
Trwaj4 jLrz pracq przy budynkach przy vI. Jablonieckiej.
Z pozyskanych srodkow, ruszyly remonty w biurze SM. Remont wynika z dostpsowari po-
tnieszczeti zgodnte z wlrtycznymi kontroli Inspekcji Pracy.
Na wiosng rnaja ruszyd audyty w budynkach mieszkalnych kt6re, majq wykazal; skalg oraz

__problem najpilniejszych rzeazy do remontow ktore, w ostatnich latach zostaly calkowicie
,anlecnane.

tlchwala nr 512024 rok w zalaczniku

H) Omowienie i zatwierdzenie regLrlaminur korzystania z czgfci wspolnych.
W oparciu o &44 ust. 11 Statutu zostal przedstawiclny regulamin korzystania z
nych.
Uchwala nr 612$24 rok w zal4czniku

D Ornowienie r zatwierdzenie regulaminu wynagrodzenia Zaruqdu;

i wspol-

Po ;rrzeilstarvieniu regulaminLr wynagrodzenta Zarz4du" Cztonkowie Rady N razeJ za-

irroporlowali likwidacje nagrod jubileuszowych, odpraw emerytalnych orazmie rozne pro-
perzycje co clo wysokofci dodatku stazowego. Ze wzglgdu na rolne w4tpli i, zostaly

ii do ure-skierowane zapytania do Radcy Prawnego w celu dostosowania omawianych
gulowari w lcodeksie pracy.
- egulamin zostal zatwierdzony z zastrz,eheniem wniesienia natychmiastowyc
uzyskan itr oclpowie dzi z Kanceiarii Prawniczej .

Uchwala nr 7 /2024 rok w zalaczniku

Ad 4" Orndwienie i zatwierdzenie plan6w pracy RN i jej komisji na 2024 rok
Czlonkorryie Rady Nadzorczej dokonali w gtosowaniu wyboru czlonk6w do K misji GZ}l4
rsraz zsnienili skiad Kornisji Rewizyjnej. Plany pracy na rok 2024 zostaLy zatwl

zmian po

e.

l]chwala nr 812024 rok w zalaczniku

Ad. S.Sprawy wniesione

Pan Przewodnicz4cy Rady tladzorczej ria proSbE rnieszkanki Osiedla Dzia\y razlt zgodq

na zabranie gtosu w sprawie podniesienia czyrlszu zabvdynek kt6ry, wynajmuje dlulsze-
g-o czasu. Pani przedstawita adjgciar w jakinl stanie jest niertrchomoSc oraz zl zyla pismo

z wyiafnieniarni i proSb4 o utrzymarric p,:przedniej stawki. Pan Prezes I ze wzrost



azynszLr wynikal zwaloryzacji w 2024 roku orazprzyjrzy sig jakie s4 konketne
t4 kwotg. Czlonkowie Rady poinformowali Pani4 Le zly stan budynkow dotycz
niertrchomoi;ci. Czlonkowie Przekazali r6wniet 2e w prograrnie remont6w

Przewodnicz4cy

h.z, 1r-^'Bartlbmiej Kita

owe na

wigkszoSci

2024 roktr
wspomniany budynek zostal uwzglgdniony i bgdzie robione odwodnienie oraz rezeme
budynku w Srodku.

Na koniec Pan Prezes poinformowal ze trwa14 praca nad zmian4 Statutu Spo elni kt6ry,
trzeba dostosowai do obecnych przepis6w prawnych jak i teZ wynik a to z wni
stracyjnych .

w po lu-

Kolejny termin spotkania nstala sig na 14.02.2024 roku.


